
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse den 
11/1 1954 på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Ordf. öppnade sammanträdet, hälsade de närvarande välomna 

till det nya årets arbetsuppgifter och tackade för att ha beretts 
tillfälle medfölja föreningens fotbollstrupp till Fjärran Östern.

§ 2.
Skattmästaren rapporterade, att från Vittinge IK inkommit 

ekonomisk rapport från ett fotbollsarrangemang ihop med DIF:s bord
tennissektion våren 1953. Lades till handlingarna för senare åtgärd.

§ 3.
Ordf. meddelade, att i utsikt ställt årligt anslag på kr. 

5.000 för Hammarbybackens underhåll från Idrottsstyrelsen skulle 
sökas varje år i början av april och att dylik ansökan varje gång 
skall motiveras med att beloppet är avsett till underhållningsar
beten i skidbacken.

§ 4.
Inför backtävlingen den 17/1 1954 sanktionerades en kostnad 

på c:a 250-300 kronor för iordningställande av trätrappan i backen.

§ 5.
Föredrog sekr. protokollsutdrag från sammanträdet mellan 

representanter för Svenska Skidförbundet och DIF om den gemensamma 
backtävlingen den 21/2/54 med bekräftelse om lika delning av ev. 
uppstående netto. Som sin kontaktman hade förbundet utsett Holger 
Carlsson. Beslöts utse Gunnar Rinman till DIF:s kontaktman, varom 
meddelande skulle tillställas förbundet.

§ 6.
Ordf. meddelade, att Kgl. Stadionstyrelsen beslutat låta 

den punkt i Djurgårdens kontrakt med KSS utgå, som handlar om 
skiljedomsförfarande. Beslöts att be KSS snarast tillställa DIF 
kontraktet för underskrift.

§ 7.
Begärd sanktion från brottningssektionen för en tävling med 

en finska deltagare bordlades i avvaktan på ekonomisk kalkyl. Upp
drogs åt Evert Karlsson att meddela sektionen arbetssanktion för 
tävlingen och infördra nämnda ekonomiska kalkyl.

§
Konfirmerades av ÖS på telefonsammanträde beslutat belopp för 

SM-representation av bordtennissektionen i Borås 5-6 jan. 1954 med 
kr. 350:- och med rätt för sektionen att nominera truppens storlek.

§ 9.
Då över ett år förflutit utan att Svenska Boxningsförbundet 

låtit besvara Djurgårdens skrivelse med anhållan om förbundets 
motivering till varför DIF:s dåvarande boxningsordf. Sven Holmberg 
avstängts från all befattning med boxningssporten, uppdrogs åt 
sekr. att efterlysa dylikt svar och att framhålla, att DIF avsåg 
att vända sig till högre instans, därest förbundet alltjämt skulle 
neka att lämna besked i ärendet.



§ 10.
Meddelade sekr. sig ha varit i kontakt med dir. Hugo 

Johanson i Idrottsmagasinet och intresserat denne för att till 
DIF skänka en ny svensk flagga i stället för den på okänt sätt 
bortkomna. Hr Johanson hade som önskemål, att flaggan skulle 
invigas i samband med Djurgårdens nästa årsmöte till minne av 
hans avlidne broder Anton Johanson. Beslöts anteckna till proto
kollet Överstyrelsens tacksamhet för donationen.

§ 11.
Beslöts anslå kr. 50:- som bidrag till Simfrämjandets in

samling för Arne Borg.

§ 12.
Diskuterades föreningens på is lagda klubbtidning. Sekr. 

föreslog, att en tidning borde skaffas fram redan till årsmötet 
för att bl.a. innehålla styrelseberättelsen. Utlovade komma med 
närmare förslag till kommande sammanträde.

§  13.
Meddelade Ingvar Norén, att på honom av ÖÄ utfärdats resolu

tion för serveringsrättigheter i Hammarbybacken. Resolutionen 
gäller tillsvidare.

§ 14.
Då ishockeysektionen satt i gång förberedelser för en resa 

till Paris och olika tyska städer i början på mars och avsåg att 
medtaga damer, beslöts kalla sektionsordf. Arne Grunander för 
närmare redogörelse vid nästa sammanträde.

§ 15.
Eckerbrant upptog till diskussion vissa ekonomiska bandy

angelägenheter, bl.a. den tidigare bordlagda frågan om rätt för 
sektionen att utöver anslaget få disponera säsongens inkomster. 
Uppdrogs åt Eckerbrant att ta kontakt med fotbollsstyrelsen för 
efterhörande av dess inställning.

§ 16.
Avslutades sammanträdet.


